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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

"Линията на бедност е дискусионен въпрос. Тя е свързана с получаване на социални помощи за хората, които
отговарят на определи критерии", коментира в студиото на "Добро утро, Европа" Васил Тодоров – главен секретар
на Българската търговско-промишлена палата. Предложили сме на Министерството на финансите създаването на
система, която да се менаджира в НАП и да може да обследва всички доходи, които ... 

Снимка: БГНЕС БТПП взе участие в заседанието на Националния съвет за тристранно сътрудничество и
представи своите писмени становища по темите от дневния ред, а именно: приемане на проект за постановление
за линията на бедност за 2024 г., както и разглеждане на проектите за изменение и допълнение в шест данъчни
закона. В заседанието взеха участие Васил Тодоров, главен секретар на БТПП, и Боряна Аб... 

Професионални умения показаха врачански ученици В Европейската седмица на уменията, в пешеходната зона
пред Средно училище "Козма Тричков", гр. Враца, ученици от ПГ "Димитраки Хаджитошин", ПГТР, ПТГ "Н. Й.
Вапцаров", ПЕГ "Йоан Екзарх" и СУ "Отец Паисий" демонстрираха професионални умения и представиха продукти
изработени в часовете им по учебна практика. Инициативата се проведе съвместно с Дирекци... 

Министерството на икономиката и индустрията ще продължи да подкрепя българските предприятия с различни
мерки. Благодарение на тях фирмите ще могат да въведат дигитални технологии в производствените процеси, да
подобрят ресурсната си ефективност, екологичните си показатели и да възприемат производството и
дистрибуцията на зелени продукти. Това каза зам.-министърът на икономиката и индустрията Никол... 

Заглавие: Работодатели сигнализират: Богаташи точат социални помощи
Дата: 26.10.2023 13:33
Медия: Frog news

Заглавие: БТПП участва в заседание на НСТС относно промени в данъчните закони и приемане линията на
бедност за 2024 г.
Дата: 26.10.2023 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Професионални умения показаха врачански ученици
Дата: 26.10.2023 10:04
Медия: Враца днес

Заглавие: Зам.-министър Павлов: Подкрепата за бизнеса ще продължи с различни мерки
Дата: 26.10.2023 15:21
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Наши преподаватели ще бъдат лектори по новия иновативен учебен предмет "Дизайн на бизнеса"
Дата: 26.10.2023 14:07

https://www.frognews.bg/novini/rabotodateli-signalizirat-bogatashi-tochat-sotsialni-pomoshti.html
https://www.bcci.bg/news/19837
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19530609&SiteID=922
https://www.mi.government.bg/news/zam-ministar-pavlov-podkrepata-za-biznesa-sthe-prodalzhi-s-razlichni-merki/
https://www.unwe.bg/bg/news/28283/%D0%BD%D0%B0%D1%88%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%B1%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BC%D0%B5%D1%82-%D0%B4%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D0%B9%D0%BD-%D0%BD%D0%B0.html


В Българската търговско-промишлена палата в София официално беше дадено начало на обучението по новия
иновативен учебен предмет "Дизайн на бизнеса" в Професионална гимназия по дизайн "Елисавета Вазова". Проф.
д-р Янка Тоцева (на снимката вдясно), ръководител на катедра "Педагогика", която е координатор по договора за
партньорство между УНСС и гимназията взе участие в събитието и сподели очакваният... 

На 25 октомври в БТПП се състоя информационен ден по проект HIVE , на който бе представена създадената по
проекта онлайн обучителна платформа. Платформата е разработена от водещи университети в Европа и е на
английски език. Обучителните модули са следните: Модул 1 - Предприемачество и иновации, Модул 2 - Създаване
на стартъп компания, Модул 3 - Превръщане на идея в успешно бизнес начинание, ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Предстои да закупим бордови устройства за безопасно управление на 89 влака, от които 64 са за БДЖ.
Внедряването на системата ERTMS във влаковете е важна крачка, за да гарантираме по-голяма безопасност на
жп транспорта. Това съобщи министърът на транспорта и съобщенията Георги Гвоздейков при откриването на
международен българо-турски бизнес форум в железопътния сектор, който събра в София над 50 же... 

Търговията на ценните книжа на британската банка бе временно спрянаАкциите на британската банка "Стандард
чартърд" (Standard Chartered) поевтиняха днес със 17 на сто на Лондонската борса, преди търговията с тях да бъде
временно спряна, предаде Ройтерс, цитирана от БТА. Това стана, след като британската банка обяви спад на
печалбата, дължащ се на съвкупния удар от близо 1 милиард долара от експозиц... 

Държавното "Ел Би Булгарикум" ЕАД се очаква да започне да преработва по 25 000 литра мляко всеки ден. В
момента мощностите на дружеството са натоварени около 60%. Това каза в интервю за БТА изпълнителният
директор на "Ел Би Булгарикум" ЕАД Ивайло Лилов. Той бе потърсен за коментар във връзка с изтичащия на 25
октомври срок за подаване на оферти по публично откритата от дружеството процедура за изб... 

Във втори панел с тема ,,Зелени финанси: партньорство за устойчиво бъдеще" беше обърнато внимание на начина
на промяна на правилата във финансирането на бизнеса, промените в регулациите и потребителското търсене
при банковото финансиране, както и финансирането с "мисия". Участници в дискусията бяха Биляна Младенова -
Милева, мениджър ESG стратегия в УниКредит Булбанк, Константин Киров, ръководител... 

Медия: Университет за национално и световно стопанство

Заглавие: Създаване на успешен бизнес план – тема на информационен семинар по проект HIVE
Дата: 26.10.2023 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Оборудват над 60 влака на БДЖ със система за сигурност от най-ново поколение
Дата: 26.10.2023 15:29
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Акциите на "Стандард чартърд" се сринаха заради загуби от почти $1 млрд. от експозиция в Китай
Дата: 26.10.2023 15:08
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: "Ел Би Булгарикум" връща малки разфасовки сирене
Дата: 26.10.2023 15:05
Медия: Economynews

Заглавие: 6-и банково-финансов форум ,,Бъдещето на парите": Зелени финанси: партньорство за устойчиво
бъдеще (панел 2)
Дата: 26.10.2023 14:55
Медия: Мениджър

Заглавие: Възможности за бизнес с немски фирми в сферата на соларната, геотермалната енергия и

https://www.bcci.bg/news/19836
https://glasnews.bg/balgariia-stranata/oborudvat-nad-60-vlaka-bdzh-sas-sistema-sigurnost-nai-novo-523582/
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/aktsiite-na-standard-chartard-se-srinaha-zaradi-zagubi-ot-pochti-usd1-mlrd-ot-ekspozitsiya-v-kitay
http://www.economynews.bg/%D0%B5%D0%BB-%D0%B1%D0%B8-%D0%B1%D1%83%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BA%D1%83%D0%BC-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%84%D0%B0%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%B8%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B5-news110036.html
https://manager.bg/m-video/6-i-bankovo-finansov-forum-badesteto-na-parite-zeleni-finansi-partnorstvo-za-ustoichivo-badeste-panel-2-
https://industryinfo.bg/article/32119-vazmojnosti-za-biznes-s-nemski-firmi-v-sferata-na-solarnata-geotermalnata-energiia-i-kogeneraciiata-na-sabitieto-na-gbitk


Немските компании Beka Solar Energie, Energiewerkstatt и Erdwerk ще бъдат част от делегацията, която ще посети
България в периода от 7 до 10 ноември т. г. в рамките на организираното от Германо-българската индустриално
търговска камара (ГБИТК) в партньорство с energiewaechter специализирано събитие с фокус върху ВЕИ сектора. 

Министерството на икономиката и индустрията ще продължи да подкрепя българските предприятия с различни
мерки. Благодарение на тях фирмите ще могат да въведат дигитални технологии в производствените процеси, да
подобрят ресурсната си ефективност и екологичните си показатели, както и да възприемат производството и
дистрибуцията на зелени продукти. Това каза заместник-министърът на икономиката и инду... 

Pan.bg Министърът на транспорта и съобщенията Георги Гвоздейков и министърът на туризма Зарица Динкова се
срещнаха с директора "Гражданска авиация" за Европа и Азия на корпорацията "Боинг" Марио Ебсим и
представители на Американската търговска камара. Основна тема на разговорите бе развитието на авиационната
индустрия и туризма в България. "Увеличаването на авиокомпаниите, които оперират от и до Б... 

Любомир Янчев е още тийнейджър, когато създава "Мелиса", компания, която разработва продукти в сферата на
автоматизация на дома. Въпреки че иновациите са закодирани в ДНК на този стартъп, първите години са трудни и
белязани от грешки. Това обаче не отказва Любомир. Днес компанията му MClimate расте с по над 100% на
година, а самият той е научил ценни уроци, които ще сподели от сцената на Forbes In... 

Пловдивската транспортна компания "Пимк" получи лиценз за жп превоз на пътници от Изпълнителна агенция
"Железопътна администрация". Дейността ще се извършва чрез "Пимк Рейл Експрес" ЕООД, която бе учредена и
вписана в Търговския регистър през април тази година. Така държавното "БДЖ – Пътнически превози" за първи
път в историята има реален конкурент при превоза на пътници.Решението за издаването на... 

Министерството на икономиката и индустрията ще продължи да подкрепя българските предприятия с различни
мерки. Благодарение на тях фирмите ще могат да въведат дигитални технологии в производствените процеси, да
подобрят ресурсната си ефективност и екологичните си показатели, както и да възприемат производството и
дистрибуцията на зелени продукти. Това каза зам.-министърът на икономиката и индустрия... 

когенерацията – на събитието на ГБИТК
Дата: 26.10.2023 16:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Икономическото министерство ще продължи с подкрепата на българските предприятия с различни
мерки, заяви заместник-министър Павлов
Дата: 26.10.2023 15:44
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Министрите Гвоздейков и Динкова обсъдиха с представители на Боинг развитието на авиационната
индустрия и туризма
Дата: 26.10.2023 12:15
Медия: Pan.bg

Заглавие: Forbes Innovation Forum 2023: иновациите като термоядрено гориво за бизнеса
Дата: 26.10.2023 10:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: БДЖ вече има реален конкурент при превоза на пътници
Дата: 25.10.2023 17:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Зам.-министър Павлов: Подкрепата за бизнеса ще продължи с различни мерки
Дата: 26.10.2023 15:24
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Срокът за кандидатстване за търговски представители на България е удължен до 17 ноември
Дата: 26.10.2023 14:12

https://www.bta.bg/bg/news/economy/555639-ikonomicheskoto-ministerstvo-shte-prodalzhi-s-podkrepata-na-balgarskite-predpriy
https://pan.bg/view_article-1-573569-ministrite-gvozdejkov-i-dinkova-obsydiha-s-predstaviteli-na-boing-razvitiet.html
https://forbesbulgaria.com/2023/10/26/forbes-innovation-forum-2023-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%BE%D1%8F%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%BE-%D0%B3%D0%BE/
https://kmeta.bg/%D0%B1%D0%B4%D0%B6-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/555622-zam-ministar-pavlov-podkrepata-za-biznesa-shte-prodalzhi-s-razlichni-merki
https://bnr.bg/post/101897367/zam-ministar


Министерството на икономиката и индустрията на Република България обяви нов подбор за 23 свободни позиции
за търговски представители в Службите по търговско-икономически въпроси (СТИВ) на страната. От общия брой
на свободните позиции, 8 са предназначени за работа в европейски държави, 13 са налични за търговски
представители, работещи с държави извън Европейския съюз, и 2 са предназначени за работ... 

"Увеличението на реалния БВП отразява нарастването на потребителските разходи, на частните инвестиции в
складови запази, на износа, на държавните и местните правителствени разходи, на разходите на федералното
правителство, както и жилищните дълготрайни инвестиции. Тези повишения бяха частично компенсирани от
намаление на нежилищните дълготрайни инвестиции. Вносът, който по принцип отнема от растеж... 

Частен превозвач ще пътува по българските железопътни линии след 135 години естествен монопол на
държавната БДЖ Първият жп лиценз взе компанията "ПИМК Рейл Експрес", съобщи Изпълнителна агенция
"Железопътна администрация". Фирмата има лиценз и за товарни превози от 2015 г. До момента единствената
компания, която вози пътници с влакове, е "БДЖ Пътнически превози". Сега държавното дружество ще се бо... 

България трябва да получи от компанията общо около 400 млн. лева тази година, каза Асен ВасилевВъв връзка с
полемиката около "Лукойл" министърът на финансите Асен Василев разкри по време на брифинг какви
корпоративни данъци е плащала компанията през годините. Оценката на МФ За периода 2009-2020 година
"Лукойл" е декларирал загуба от 1,822 млрд. лева, за 2021 година - печалба от 170 млн. лева, за ... 

Средногодишната инфлация догодина се очаква да бъде 4,8%, а ръстът на брутния вътрешен продукт 3,2%, става
ясно от съобщение на Министерството на финансите. То е по повод среща на министър Асен Василев с
представители на Националното сдружение на общините в Република България, на което той ги е запознал с
макрорамката за догодина. От съобщението става ясно, че догодина също се залага дефицит от 3... 

По проекта се предвиждат 70 нови работни местаМинистърът на иновациите и растежа Милена Стойчева връчи
сертификат клас А за инвестиция в научна и развойна дейност за 4 827 500 лв. на компанията "Нидек Елесис Ар
енд Ди Юръп България". По проекта се предвижда разкриването на 70 нови работни места. На церемонията в
развойния център на компанията присъства и изпълнителният директор на Българската аген... 

Медия: Българско национално радио

Заглавие: БВП на САЩ се е увеличил с 4,9% през третото тримесечие на 2023 г.
Дата: 26.10.2023 16:33
Медия: Frog news

Заглавие: Първият частен влак ще опита да ни свали от колите
Дата: 26.10.2023 16:10
Медия: Dunavmost

Заглавие: Какви данъци плаща "Лукойл" у нас
Дата: 26.10.2023 16:13
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: МФ очаква годишна инфлация от 4,8% и ръст на БВП 3,2%
Дата: 26.10.2023 15:50
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Връчиха топ сертификат на японска инвестиция за близо 5 млн. лв.
Дата: 26.10.2023 16:20
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: ББР ще подпомага иновациите и дигитализацията на малкия и средния бизнес
Дата: 26.10.2023 16:15
Медия: Инвестор.БГ

https://www.frognews.bg/novini/bvp-sasht-uvelichil-4-9procenta-prez-tretoto-trimesechie-2023.html
https://www.dunavmost.com/novini/parviyat-chasten-vlak-shte-opita-da-ni-svali-ot-kolite
https://business.dir.bg/kompanii/kakvi-danatsi-plashta-lukoyl-u-nas
https://bnr.bg/post/101897470/mf-ochakva-godishna-inflacia-ot-48-i-rast-na-bvp-32
https://www.standartnews.com/biznes/vrachiha-top-sertifikat-na-yaponska-investiciya-za-blizo-5-mln-lv-540099.html
https://www.investor.bg/a/539-banki-i-zastrahovateli/383380-bbr-shte-podpomaga-inovatsiite-i-digitalizatsiyata-na-malkiya-i-sredniya-biznes


Компаниите могат да ползват финансиране в размер до 2 млн. евро с максимален срок на изплащане до 12
годиниБългарската банка за развитие създаде нов финансов инструмент за подпомагане на дигитализацията и
внедряването на иновации в малките и средните предприятия. Компаниите могат да ползват финансиране в
размер до 2 млн. евро с максимален срок на изплащане до 12 години. Подкрепата се осъществява с... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Работодателските организации предлагат да се въведат по-строги критерии за определянето на социално слабите
лица. Според тях сегашната система допуска хора с високи доходи и много имоти да получават социални помощи.
"Линията на бедност е дискусионен въпрос. Тя е свързана с получаване на социални помощи за хората, които
отговарят на определи критерии", коментира в студиото на "Добро утро, Европа" В... 

Аманда Аугустин е установен и световнопризнат експерт в кариерното развитие. Като сертифициран
професионален кариерен треньор (CPCC) и сертифициран професионален автор на автобиографии (CPRW), тя е
посветила над 15 години в помощ на професионалистите, които искат да подобрят кариерата си и да намерят
бързо и ефективно точната работа за тях. През 2015 г. Аманда става основен кариерен експерт за CVa... 

Доц. д-р Николай Крушков, в.и.д. ръководител на катедра "Интелектуална собственост и технологичен трансфер" и
преподавател в нашия университет, в качеството му на член на Борда на директорите на водеща българска
компания, участва в подписването на двустранен меморандум за намерение за инвестиция в изграждането на
месопреработвателно предприятие в Индонезия на стойност 72 млн.щ.д. Производствено но... 

Този декември светлините на прожекторите ще са насочени към първото издание на Биоресткъп посветено на
тема гастрономия и бар култура. В периода между 5-и и 7-и декември, форумът ще се проведе в София в
регионален център за съвременно изкуство "Топлоцентрала". На едно място ще се съберат професионалисти,
лектори и жури от едни от най-добрите в сферата. Отбрани продукти и ексклузивни менюта, както ... 

От думи към закон: защо са важни експертните немско-български юридически преводиЮридическите документи
са в основата на всякакви договори, споразумения и съдебни процедури, както за фирмите, така и за физическите
лица. Точността е изключително важна по принцип, а пък когато се работи с различни езици и правни системи,
както с немския език при документи за Германия, то експертният точен превод е от... 

Заглавие: Богати хора точат социални помощи – трябва да има по-строги критерии, алармират работодатели
Дата: 26.10.2023 10:08
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: От успешното CV към желаната кариера: Аманда Аугустин със съвети за бързо намиране на работа
Дата: 26.10.2023 15:14
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Преподавател от УНСС участва в джойнт венчър Европа – Индонезия за 72 млн.щ.д.
Дата: 26.10.2023 16:07
Медия: Университет за национално и световно стопанство

Заглавие: За първи път в България готвач с 5 звезди Мишлен с авторски клас по време на Биоресткъп
Дата: 26.10.2023 14:52
Медия: Слава

Заглавие: От думи към закон: защо са важни експертните немско-български юридически преводи
Дата: 26.10.2023 16:30
Медия: Аз - жената

Заглавие: Къде да търсите инвестиционни възможности в момента?
Дата: 26.10.2023 16:23
Медия: Инфосток

https://euronewsbulgaria.com/news/21080/bogati-hora-tochat-sotsialni-pomoshti--tryabva-da-ima-po-strogi-kriterii-alarmirat-rabotodateli
https://nova.bg/news/view/2023/10/26/430519/%D0%BE%D1%82-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-cv-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B6%D0%B5%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0-%D0%B0%D1%83%D0%B3%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0/
https://www.unwe.bg/bg/news/28279/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BE%D1%82-%D1%83%D0%BD%D1%81%D1%81-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D0%B4%D0%B6%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D1%82-%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D1%87%D1%8A%D1%80-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-72-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D1%89-%D0%B4-.html
https://www.slava.bg/news/145960.html
https://www.az-jenata.bg/a/8-svobodno-vreme/68221-ot-dumi-kam-zakon-zashto-sa-vazhni-ekspertnite-nemsko-balgarski-yuridicheski-prevodi
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/115351-kade-da-tarsite-investitsionni-vazmozhnosti-v-momenta


Кога е моментът да се купуват акции – когато са евтини разбира се! Напоследък, акциите станаха малко по-евтини,
което разбира се не озаначава, че няма да станат още по-евтини. И все пак – инвеститорите може би е време да
започнат да се оглеждат за "промоции", които не биха станали кой знае колко по-евтини, дори и при по-нататъшни
загуби за индексите. Или най-малкото – да си направят списъци с пози... 

С пленарно гласуване, предвидено за 20 ноември, Европейският регламент за опаковките и отпадъците от
опаковки (PPWR) се приближава към финалния етап на преговорите в Европарламента. Основното предложение
на регламента за въвеждане на многократна употреба на опаковките, обаче, все още трябва да премине
проверката на реалността, за да се прецени дали то ще е по-устойчиво решение в полза на околната ... 

Средните цени на електроенергията за домакинствата през първата половина на 2023 г. в Европейския съюз са
най-ниски в България (11,4 евро за 100 kWh), предаде БГНЕС.След значително ценово увеличение, което започна
преди руската инвазия в Украйна, но скочи рязко през второто полугодие на 2022 г., цените на електроенергията и
газа се стабилизират, съобщи статистическата служба на ЕС Евростат. Повиша... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Украйна очаква да получи 18 милиарда евро финансова помощ от Европейския съюз през 2024 г. по нова
програма, съобщи премиерът на страната Денис Шмигал в телеграм канал. Той пояснява, че Киев, съвместно с
Европейската комисия (ЕК), работи по дългосрочна програма за помощ, наречена Ukraine Facility. По тази
програма се планира от ЕС за Украйна да бъдат изпратени 50 милиарда евро финансова помощ в ра... 

Португалия ще ползва опита на България при изпълнението на реформата за деинституционализацията на
грижите за деца. Това каза министърът на труда, солидарността и социалната сигурност на Португалия Ана
Мендеш Годиньо пред министър Иванка Шалапатова по време на срещата им в Лисабон.Основната тема в
разговора им беше прилагането на мерки за намаляване на детската бедност и осигуряване на достъп на в... 

Мисля, че Ваня Григорова направи най-силната кампания в София и вече е едно от събитията на тези избори. Тя
единствена направи мажоритарен скок и събира повече гласове, отколкото събира партийната листа за общински
съветници. Има много голяма вероятност да стигне до балотаж, но това ще стане ясно в деня на изборите, защото
броят на хората, които ще решат за кого да гласуват в последния момент, е о... 

Заглавие: Не бива да се учудвате, ако получите новия си хладилник в кашон втора употреба. Пазете го, защото
ще минат да си го вземат
Дата: 26.10.2023 13:42
Медия: Бургас 24

Заглавие: България с най-ниските цени на тока за домакинства в ЕС
Дата: 26.10.2023 16:16
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Каква финансова помощ очаква да получи Украйна от ЕС през 2024 година
Дата: 26.10.2023 15:34
Медия: Money.bg

Заглавие: Португалия ще ползва опита на България в реформата на грижите за деца
Дата: 26.10.2023 15:04
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Ако Ваня Григорова отиде на балотаж, ще спечели София. Политическата картина в България става
друга
Дата: 26.10.2023 15:52
Медия: Гласове

Заглавие: Георг Спартански: Кой би инвестирал парите и бизнеса си в един "умиращ" град!?..
Дата: 26.10.2023 12:32
Медия: Дарик

https://www.burgas24.bg/novini/mejdunarodni/Ne-biva-da-se-uchudvate-akopoluchite-noviya-si-hladilnik-v-kashon-vtora-upotreba-Pazete-go-zashtoto-shte-minat-da-si-go-vzemat-1872598
http://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/169828-balgariya-s-nai-niskite-tzeni-na-toka-za-domakinstva-v-es
https://money.bg/finance/kakva-finansova-pomosht-ochakva-da-poluchi-ukrayna-ot-es-prez-2024-godina.html
https://novini.vratsa.eu/bg/portugaliya-shte-polzva-opita-na-balgariya-v-reformata-na-grizhite-za-detsa/
https://glasove.com/komentari/ako-vanya-grigorova-otide-na-balotazh-shte-specheli-sofiya-politicheskata-kartina-v-balgariya-stava-druga
https://darik.bg/georg-spartanski-koi-bi-investiral-parite-i-biznesa-si-v-edin-umirast-grad-


Изборно време е, удобно за част от партиите и кандидатите да "ловят риба в мътна вода". Въпрос на политическа
хигиена. Нищо ново под слънцето… ...Изборно време е, удобно за част от партиите и кандидатите да "ловят риба в
мътна вода". Въпрос на политическа хигиена. Нищо ново под слънцето… Представям само част от ФАКТИТЕ по
темата ИНВЕСТИЦИИ. Нашите съграждани са разумни хора, обидно е някои да се п... 

Те се страхуват от размириците в Близкия изток /КРОСС/ Хиляди българи искат да анулират резервациите си до
Египет и Йордания. Те се страхуват от размириците в Близкия Изток. Планиралите екскурзии до края на годината
са над 10 000. "Няма точна цифра колко процента искат да се откажат, защото не са сигурни какво точно искат да
направят. Те са объркани в момента.И аз бих казала, че става въпрос до го... 

Преди около един месец България се присъедини към Европейския център за върхови постижения и
противодействие на хибридните заплахи, чиято централа се намира в Хелзинки. Това е независима международна
организация, която предоставя възможности за съвместна работа и учения между ЕС и НАТО в гражданската и
военната сфера. Европейският център за върхови постижения и противодействие на хибридните запла... 

Заглавие: Хиляди българи искат да анулират резервациите си до Египет и Йордания
Дата: 26.10.2023 14:49
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Как да се предпазим от дезинформацията?
Дата: 26.10.2023 14:45
Медия: Българско национално радио

https://www.cross.bg/egipet-iiordaniya-iskat-1731592.html
https://bnr.bg/post/101897266/evropeiskia-centar-za-varhovi-postijenia-i-protivodeistvie-na-hibridnite-zaplahi
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